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Protokół  Nr XII/19 

sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego 

w dniu 28 października 2019 r. 

 

Na ogólny stan 17 radnych zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczyło 17 radnych.  

W sesji obok radnych uczestniczyli także kierownicy wydziałów Starostwa Powiatowego  

we Włoszczowie, zaproszeni goście oraz przedstawiciele społeczności powiatu. Listy 

obecności w załączeniu. 

  

Podczas XII sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego poza radnymi głos zabrali: 

1. Rafał Krupa  - Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej we Włoszczowie 

2. Andrzej Sito  - Kierownik Nadzoru Wodnego w Jędrzejowie 

3. Robert Ślęzak - Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Spraw Obywatelskich 

4. Beata Wydrych - Mieszkanka Powiatu Włoszczowskiego 

 

Obrady trwały od godziny 1509 do 1706. 

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z X i XI sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego.  

5. Informacja Starosty Włoszczowskiego z wykonania uchwał Rady Powiatu i z pracy 

Zarządu w okresie między sesjami Rady Powiatu. 

6. Informacja o zadaniach Powiatu z zakresu pomocy społecznej realizowanych przez Dom 

Pomocy Społecznej we Włoszczowie. 

7. Informacja o zrealizowanych zadaniach inwestycyjnych i remontowych w zakresie dróg 

oraz stanie przygotowań Zarządu Dróg Powiatowych do akcji zima 2019/2020. 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2018/2019.  

9. Roczne Sprawozdanie Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie z działań 

podejmowanych w 2018 roku na terenie powiatu włoszczowskiego.  

10. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu oraz Starosty Włoszczowskiego  

z dokonanej analizy oświadczeń majątkowych. 

11. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata  

2019 - 2028, 

2) zmian w budżecie Powiatu na 2019 rok, 

3) ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Powiatu Włoszczowskiego, 

4) wyrażenia zgody na realizację w partnerstwie projektu „Kształcenie zawodowe na 

sześć!”, 

5) rozpatrzenia petycji dotyczącej wprowadzenia Polityki Zarządzania Konfliktem 

Interesów, 

6) rozpatrzenia skargi na działania Zarządu Powiatu Włoszczowskiego. 

12. Wnioski i oświadczenia. 
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13. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przebieg obrad 

 

Do punktu 1-go/ 

Otwarcia dwunastej sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego dokonał Przewodniczący  

p. Zbigniew Matyśkiewicz. Pan Przewodniczący przywitał wszystkich radnych oraz 

zaproszonych gości uczestniczących w obradach. 

 

Do punktu 2-go/ 

Przewodniczący Rady stwierdził, że zgodnie z listą obecności na obecny stan 17 radnych  

w sesji uczestniczy 15 radnych, co w świetle prawa czyni sesję zdolną do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

Do punktu 3-go/ 

Rada Powiatu 15 głosami "za" zatwierdziła porządek obrad. W głosowaniu nie uczestniczyli 

radni Zbigniew Krzysiek i Rafał Pacanowski. 

 

Do punktu 4-go/ 

Protokół z obrad dziesiątej sesji Rada Powiatu przyjęła 15 głosami "za" nie wnosząc uwag  

do jego treści. W głosowaniu nie uczestniczyli radni Zbigniew Krzysiek i Rafał Pacanowski. 

Protokół z obrad jedenastej sesji Rada Powiatu przyjęła 15 głosami "za" nie wnosząc uwag  

do jego treści. W głosowaniu nie uczestniczyli radni Zbigniew Krzysiek i Rafał Pacanowski. 

 

Do punktu 5-go/ 

Pan Starosta przedstawił informację Starosty Włoszczowskiego z wykonania uchwał Rady 

Powiatu i z pracy Zarządu w okresie między sesjami Rady Powiatu tj. od 16 września  

2019 roku do 28 października 2019 roku, którą załącza się do protokołu.  

 

Do punktu 6-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do informacji o zadaniach Powiatu z zakresu 

pomocy społecznej realizowanych przez Dom Pomocy Społecznej we Włoszczowie. 

Poinformował równocześnie, że na sesji nie jest obecny p. Dyrektor DPS z powodu awarii  

w jednostce, więc jeżeli będą pytania, to zostaną one w formie pisemnej przekazane przez 

Wydział Organizacyjny do jednostki.    

Pytań nie było. 

 

Rada Powiatu 15 głosami "za" przyjęła informację o zadaniach Powiatu z zakresu pomocy 

społecznej realizowanych przez Dom Pomocy Społecznej we Włoszczowie, którą załącza się 

do protokołu. W głosowaniu nie uczestniczyli radni Zbigniew Krzysiek i Rafał Pacanowski. 
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Do punktu 7-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do informacji o zrealizowanych zadaniach 

inwestycyjnych i remontowych w zakresie dróg oraz stanie przygotowań Zarządu Dróg 

Powiatowych do akcji zima 2019/2020. 

Pytań nie było. 

Rada Powiatu 15 głosami "za" przyjęła informację o zrealizowanych zadaniach 

inwestycyjnych i remontowych w zakresie dróg oraz stanie przygotowań Zarządu Dróg 

Powiatowych do akcji zima 2019/2020, którą załącza się do protokołu. W głosowaniu nie 

uczestniczyli radni Zbigniew Krzysiek i Rafał Pacanowski. 

 

Do punktu 8-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do informacji o stanie realizacji zadań 

oświatowych w roku szkolnym 2018/2019. 

Pan Jerzy Suliga zapytał, o ile, od września bieżącego roku w stosunku do poprzedniego roku 

szkolnego, wzrosła liczba etatów, ponieważ wiadomo, że przyszedł podwójny rocznik 

uczniów, więc nauczycieli potrzeba więcej.  

Pan Przewodniczący poprosił, aby ta informacja została podana w rozbiciu na poszczególne 

placówki.   

Pan Robert Ślęzak poinformował, że w stosunku do roku poprzedniego oddziałów jest więcej 

o jedenaście. Nie ma jednak znaczącego wzrostu ilości etatów, ilości osób, które rozpoczęły 

pracę w szkołach, ponieważ ponad 240 godzin dodatkowo zajęć dydaktyczno - 

wychowawczych tygodniowo przede wszystkim weszło w tzw. godziny ponadwymiarowe.  

Są to godziny, za które trzeba zapłacić, natomiast są one realizowane w ramach stosunku 

pracy przez tych nauczycieli, którzy w latach poprzednich w szkołach byli zatrudnieni. 

Największe obłożenie tego typu godzinami jest w I LO, nieco mniejsze w ZS Nr 3.  

W ZS Nr 2 rekrutacja nie przebiegała tak, jak w pozostałych szkołach ze względu na warunki 

lokalowe. W ZS Nr 2 nie było możliwości by we wrześniu bieżącego roku zaadoptować 

kolejne sale, które pełniły inne funkcje niż dydaktyczne dlatego, że ta szkoła już przechodziła 

ten etap kilka lat temu, kiedy musiała wyprowadzić dydaktykę z tej części budynku, która 

znajduje się poniżej poziomu gruntu zewnętrznego. O ile dobrze pamięta, to nauczycieli od 

września jest o około dziesięciu więcej, z tym że tylko nieliczne przypadki są takie, gdzie jest 

zatrudniony nowy nauczyciel w pełnym wymiarze czasu. W I LO jest to polonistka, natomiast 

większość przypadków to są przede wszystkim nauczyciele przedmiotów zawodowych, 

którzy mają ułamkowe części etatu. Można więc powiedzieć, że we włoszczowskich szkołach 

wzrost ilości oddziałów nie przełożył się na adekwatny wzrost ilości osób, które od września 

w nich pracują. Dyrektorzy przede wszystkim postawili na kadrę, która już była w szkołach 

zatrudniona. Tworzona jest również pewna rezerwa na poczet problemów w przyszłości, 

ponieważ już raz trzeba było przejść taki proces i wiadomo, że to co jest dane w roku 

bieżącym nie koniecznie utrzyma się w latach następnych. Była już taka sytuacja, że ilość 

uczniów, a w ślad za tym ilość godzin i oddziałów spadała, a pomimo to w szkołach nie było 

problemu ze zwolnieniami nauczycieli, dlatego że z roku na rok dyrektorzy schodzili z ilości 

godzin ponadwymiarowych, nauczyciele zarabiali mniej, ale osoby utrzymały się w systemie.           
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Rada Powiatu 15 głosami "za" przyjęła informację o stanie realizacji zadań oświatowych  

w roku szkolnym 2018/2019, którą załącza się do protokołu. W głosowaniu nie uczestniczyli 

radni Zbigniew Krzysiek i Rafał Pacanowski. 

 

Do punktu 9-go/ 

Od tego momentu w sesji uczestniczył radny Rafał Pacanowski. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do Rocznego Sprawozdania Państwowego 

Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie z działań podejmowanych w 2018 roku na terenie 

powiatu włoszczowskiego. Dodał, że jest to nowe zadanie i radni otrzymali informację 

pisemną w tym zakresie z Nadzoru Wodnego w Koniecpolu, Jędrzejowie, Włoszczowie  

i Piotrkowie Trybunalskim. Poinformował, że na sali są obecni goście, którzy mogą udzielić 

wyjaśnień w tym temacie. Poprosił o zadawanie pytań. 

Pan Sławomir Owczarek zwrócił uwagę, że w przedłożonych sprawozdaniach nie dopatrzył 

się żadnych inwestycji prowadzonych na terenie powiatu włoszczowskiego. Rozumie,  

że na innych terenach mogą być większe potrzeby, które są realizowane pierwszoplanowo, ale 

zapytał, czy na terenie powiatu włoszczowskiego nie ma potrzeby wykonywania żadnych 

prac.    

Pan Andrzej Sito przyznał, że w 2018 roku działania inwestycyjne na terenie powiatu 

włoszczowskiego nie były podejmowane. W bieżącym roku było już coś wykonywane  

na terenie gminy Radków. Priorytetem są sprawy przeciwpowodziowe i prace utrzymaniowe, 

ale wszystko jest brane pod uwagę w ramach zgłoszeń. Jeżeli są zgłoszenia, to w ramach 

posiadanych środków są one realizowane. Jeżeli są potrzeby, to są podejmowane działania.      

 

Rada Powiatu 16 głosami "za" przyjęła Roczne Sprawozdanie Państwowego Gospodarstwa 

Wodnego Wody Polskie z działań podejmowanych w 2018 roku na terenie powiatu 

włoszczowskiego, które załącza się do protokołu. W głosowaniu nie uczestniczył radny 

Zbigniew Krzysiek. 

 

Do punktu 10-go/ 

Pan Przewodniczący przedstawił informację Przewodniczącego Rady Powiatu 

Włoszczowskiego z dokonanej analizy oświadczeń majątkowych, którą załącza się do 

protokołu.  

Pan Starosta przedstawił informację Starosty Włoszczowskiego z dokonanej analizy 

oświadczeń majątkowych, którą załącza się do protokołu.  

 

Rada Powiatu 16 głosami "za" przyjęła informację Przewodniczącego Rady Powiatu 

Włoszczowskiego z dokonanej analizy oświadczeń majątkowych. W głosowaniu nie 

uczestniczył radny Zbigniew Krzysiek.  

 

Rada Powiatu 16 głosami "za" przyjęła informację Starosty Włoszczowskiego z dokonanej 

analizy oświadczeń majątkowych. W głosowaniu nie uczestniczył radny Zbigniew Krzysiek. 
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Do punktu 11-go 1/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2019 - 2028. 

Pytań nie było. 

Pani Aneta Jończyk Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

w/w uchwałę. 

 

Rada Powiatu 16 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XII/93/19 w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2019 - 2028, którą załącza się do 

protokołu. W głosowaniu nie uczestniczył radny Zbigniew Krzysiek. 

 

Do punktu 11-go 2/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu na 2019 rok. 

Pytań nie było. 

Pan Jarosław Krzyżanowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytał  

w/w uchwałę. 

 

Rada Powiatu 16 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XII/94/19 w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu na 2019 rok, którą załącza się do protokołu. W głosowaniu nie uczestniczył radny 

Zbigniew Krzysiek. 

 

Do punktu 11-go 3/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu 

jednolitego Statutu Powiatu Włoszczowskiego. 

Pytań nie było. 

Pani Aneta Jończyk Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

w/w uchwałę. 

 

Rada Powiatu 16 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XII/95/19 w sprawie ogłoszenia tekstu 

jednolitego Statutu Powiatu Włoszczowskiego, którą załącza się do protokołu. W głosowaniu 

nie uczestniczył radny Zbigniew Krzysiek. 

 

Do punktu 11-go 4/ 

Od tego momentu w sesji uczestniczył radny Zbigniew Krzysiek. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na realizację w partnerstwie projektu „Kształcenie zawodowe na sześć!”. 

Pytań nie było. 

Pan Jarosław Krzyżanowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytał  

w/w uchwałę. 
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Rada Powiatu 17 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XII/96/19 w sprawie wyrażenia zgody  

na realizację w partnerstwie projektu „Kształcenie zawodowe na sześć!”, którą załącza się do 

protokołu.  

 

Do punktu 11-go 5/ 

Pan Krzysztof Malinowski Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytał 

Sprawozdanie Komisji Skarg Wniosków i Petycji z dokonanej analizy petycji w sprawie 

wprowadzania Polityki Zarządzania Konfliktem Interesów. Sprawozdanie stanowi załącznik 

do protokołu.  

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej wprowadzenia Polityki Zarządzania Konfliktem Interesów. 

Pytań nie było. 

Pani Aneta Jończyk Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

w/w uchwałę. 

 

Rada Powiatu 17 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XII/97/19 w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej wprowadzenia Polityki Zarządzania Konfliktem Interesów, którą załącza się do 

protokołu.  

 

Do punktu 11-go 6/ 

Pan Krzysztof Malinowski Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytał 

Sprawozdanie Komisji Skarg Wniosków i Petycji z dokonanej analizy skargi na działania 

Zarządu Powiatu Włoszczowskiego. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działania Zarządu Powiatu Włoszczowskiego. 

Pytań nie było. 

Pan Jarosław Krzyżanowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytał  

w/w uchwałę. 

 

Rada Powiatu 17 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XII/98/19 w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działania Zarządu Powiatu Włoszczowskiego, którą załącza się do protokołu.  

 

Do punktu 12-go/ 

Pan Rafał Pacanowski poinformował, że w najbliższą środę na cmentarzu parafialnym  

we Włoszczowie o godz. 12 odbędzie się uroczysta warta i odczytanie apelu poległych.  

Do udziału w tym wydarzeniu została zaproszona młodzież szkół ponadgimnazjalnych  

oraz komendanci służb mundurowych. Zaprosił wszystkich do udziału w tej uroczystości.  

Pan Leopold Kwapisz zwrócił uwagę, że dzisiejsza sesja jest pierwszą sesją po wyborach 

parlamentarnych, podczas których posłem został wybrany po kilkudziesięciu latach 

mieszkaniec ziemi włoszczowskiej p. Bartłomiej Dorywalski. Spodziewał się, że nowo 

wybrany poseł będzie na dzisiejsze obrady zaproszony. Zwrócił się z pytaniem do Zarządu, 

czy z p. Dorywalskim były przeprowadzone rozmowy, czy były gratulacje.  

Pan Starosta powiedział, że Zarząd nie chciał zabierać kompetencji Przewodniczącemu Rady, 

ponieważ to do niego należy zapraszanie gości. Uważa, że będzie jeszcze na to czas. 
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Zaprzysiężenia jeszcze nie było i obecnie p. Dorywalski pełni jeszcze funkcję wicewojewody. 

Kiedy zostanie posłem, to z pewnością p. Przewodniczący będzie zapraszał na każde 

posiedzenie Rady.    

Pan Leopold Kwapisz poprosił, aby nie przyjmować tego co powiedział jako zarzut. Wszyscy 

wiedzą jak sytuacja w powiecie jest i skoro jest poseł z ziemi włoszczowskiej, to należy z nim 

dobrze współpracować, ponieważ jest on skłonny dużo pomóc. 

Pan Jerzy Suliga poprosił p. Wicestarostę o wyjaśnienie kosztów inwestycji przebudowy 

drogi w Czostkowie. Na posiedzeniu Komisji Budżetu zapytał p. Głównej Księgowej jaki jest 

koszt przebudowy 800 mb odcinka drogi i otrzymał odpowiedź, że wynosi on, łącznie  

z kosztami inspektora nadzoru, 569 290 zł. Natomiast w artykule, który ukazał się na stronie 

Starostwa Powiatowego i w gazecie p. Banaszka p. Wicestarosta powiedział "gdyby  

ten odcinek zrobiono rok temu, o co wnioskowali do ówczesnych władz powiatu, koszty 

byłyby niższe, gdyż 400 tysięcy można było wówczas pozyskać z budżetu państwa,  

a po 200 tysięcy miały zabezpieczyć nasze samorządy". 400 000 zł i 2 razy po 200 000 zł,  

tj. 800 000 zł, a koszt inwestycji wyniósł 569 290 zł. Poprosił o wyjaśnienie p. Wicestarostę 

jak ocenia, że w roku ubiegłym byłoby taniej.  

Pan Wicestarosta wyjaśnił, że rok temu, kiedy były procedowane zmiany w budżecie, była 

możliwość rozszerzenia i dokończenia tego zadania. Kosztorys wynosił 800 000 zł, czyli  

400 000 zł od wojewody, 200 000 zł deklarowała gmina Krasocin i po stronie powiatu byłoby 

200 000 zł. Czyli można było pozyskać 600 000 zł z zewnątrz. To były koszty na tamten czas. 

W bieżącym budżecie droga nie była w ogóle ujęta, ale została wprowadzona, ponieważ 

został złożony wniosek do funduszu dróg samorządowych i uzyskano 50% dofinansowanie. 

Obecnie droga się finalizuje, a kwota po przetargu wynosi 569 290 zł.      

Pan Jerzy Suliga zwrócił uwagę, że jest to mniej niż 800 000 zł. 

Pan Wicestarosta powiedział, że tak. Podziękował wójtowi i radnym gminy Krasocin, 

ponieważ 50% wkład zabezpiecza w całości gmina Krasocin. Z chwilą kiedy w marcu był 

pierwszy nabór do funduszu dróg samorządowych droga została zgłoszona i otrzymała  

50% dofinansowanie. Rozstrzygnięty został przetarg z zapisem, że gdyby nie udało się 

pozyskać tych środków, to przetarg zostanie unieważniony. Trochę trwało rozstrzygnięcie 

pierwszego naboru, dlatego ten zapis. Droga jest już na etapie podbudowy, warstwy wiążącej 

i warstwy ścieralnej. Poinformował również radnych, że jest ogromny problem z drogą 

powiatową w Koniecznie, która została przebudowana w latach 2016-2017. Jest to odcinek od 

początku Konieczna, aż za kościół. Na początku bieżącego roku radny Malinowski zgłaszał 

na sesji problem z tą drogą. Po dokonaniu przeglądu drogi okazało się, że występują na niej 

mikropęknięcia i dziwne wypryski. Po niespełna miesiącu czasu przy posesji nr 26 wybiła się 

dziura. Przy okazji wizytacji drogi w Rogienicach wspólnie z p. Starostą pojechali na drogę  

w Koniecznie. Zgodnie ze specyfikacją warstwa ścieralna powinna wynosić 5 cm,  

po wyciągnięciu kawałka tej warstwy okazało się, że ma ona niespełna 3 cm. Było  

to niepokojące i w związku z tym odbyło się spotkanie z wykonawcą, który stwierdził, iż 

droga została nadmiernie obciążona przez objazd, który był tamtędy wyznaczony z powodu 

remontu ul. Jędrzejowskiej.  

Pan Leopold Kwapisz zapytał, czy to miało zaważyć o stanie tej drogi. 

Pan Wicestarosta odpowiedział, że tak. W kwietniu odbyło się spotkanie w którym 

uczestniczyli wykonawca drogi firma FART, przedstawiciele Zarządu Powiatu, Dyrektor 
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ZDP i przedstawiciel ŚZDW Dyrektor Karol Rożek. Okazało się, że ta droga po prostu się 

rozchodzi. Firma po spotkaniu zleciła swoją ekspertyzę i miała się do tego odnieść.  

Po niespełna dwóch tygodniach radny Malinowski przekazał informację, że firma weszła  

na uszkodzone odcinki i je sfrezowała. Kiedy dotarli na drogę, to już te punkty, które 

wymagały remontu były wybrane na około 60 cm. Nie było na to zgody, ale wówczas nie 

było możliwości, aby coś zrobić, ponieważ już tunele były pokopane. Dyrektor ZDP 

wystosował pismo w sprawie wejścia na drogę bez zgody. Kolejnym krokiem było 

wyłonienie firmy, która wykonałaby ekspertyzę dróg. Zgłosiło się około sześciu firm, 

najtańsza oferowała wykonanie usługi za kwotę około 5 000 zł. Cztery tygodnie temu 

dokonane zostały odwierty i okazało się, że sytuacja jest tragiczna, ponieważ na sześć próbek 

w różnych miejscach drogi w Koniecznie nie stwierdzono wymaganej warstwy ścieralnej, 

czyli 5 cm. Było to około 2,9 cm, 3,2 cm, 4,5 cm. Kolejna warstwa wiążąca powinna mieć  

7 cm i również okazało się, najprawdopodobniej w dwóch próbkach, że jest ona o wiele 

mniejsza. Badaniu poddana została również podbudowa MCE. W projekcie grubość tej 

podbudowy, czyli warstwy, która miała utrzymać drogę, zgodnie ze specyfikacją powinno 

być 21 cm i po odwiercie próbka powinna zostać wyciągnięta. Okazało się, że we wszystkich 

próbkach podbudowy wyszło około 12-13 cm i podbudowa rozlatywała się, a w dwóch 

przypadkach próbki w ogólne nie dało się wyciągnąć trwale, ponieważ element podbudowy 

był luźny, czyli nie miał odpowiedniego zagęszczenia. Kolejny krok, który został podjęty  

to spotkanie z firmą FART, które odbędzie się w środę o godz. 9 w celu przedstawienia 

analizy. Zaprosił radnych do wzięcia w nim udziału.  

Wracając do drogi w Czostkowie powiedział, że niektórzy mówią, iż wspólnie z p. Starostą  

za bardzo jeżdżą i sprawdzają. Jeżeli droga w Czostkowie jest wykonywana przez tą samą 

firmę, to przed położeniem warstwy ścieralnej i wiążącej dokonany został odwiert masy 

MCE, czyli 21 cm i okazało się, że próbki są trwałe, związane i podbudowa ma 23-24 cm. 

Dopiero po odpowiedniej podbudowie zostały położone warstwy wiążąca i ścieralna, a zaraz 

po ich położeniu została dokonana kolejna wizja, kolejne odwierty i okazało się, że jest  

na każdej warstwie po 1 cm więcej. Podziękował również radnym z terenu gminy Krasocin, 

podziękował p. Darkowi Frączkowi, który tam jeździ, pilnuje i dba o tą inwestycję. 

Pan Leopold Kwapisz zapytał, gdzie jest inspektor nadzoru. 

Pan Przewodniczący zgodził się z pytaniem p. Kwapisza i zwrócił się do p. Wicestarosty, 

mówiąc, że można robić wypadowe kontrole, ale jeśli coś nie gra, to jest inspektor nadzoru. 

Zapytał, kto płaci inspektorowi nadzoru z ramienia inwestora i czemu nie odpowiada. To nie 

starostowie są od tej pracy. 

Pan Wicestarosta przyznał rację p. Przewodniczącemu i dodał, że inspektor nadzoru  

w Czostkowie sprawdza się, wszystkie zastrzeżenia które były są uwzględnione. 

Poinformował ponadto, że na zjazdach które były przebudowane w Czostkowie  

po zamontowaniu przepustów i nawiezieniu podbudowy okazało się, że zamiast dobrej 

podbudowy i piasku była odwrócona darń z poboczy, ale zostało to już wyprostowane. 

Zwrócił również uwagę, że w Czostkowie są pół metrowe pobocza od krawędzi, ale zostało 

jeszcze po 30 cm wykonane pobocza w MCE, czyli szerzej nie 6, a 7 m podbudowy.  

Odnosząc się jeszcze do drogi w Koniecznie powiedział, że sprawą zajął się p. Mecenas.  

Na drogę tą jest jeszcze gwarancja.  

Pan Przewodniczący zwrócił uwagę, że inspektor nadzoru wybierany jest w drodze konkursu  
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i odpowiada z ramienia inwestora. Należy zmienić te praktyki, ponieważ tak być nie może. 

Należy wyłaniać ofertę lepszą, droższą, ale skuteczną. Rada Powiatu jako gremium wydaje  

o sobie opinie i jeżeli gdzieś jest praca fatalnie wykonana, zapłacona, reklamowana, albo nie 

reklamowana, to zapytał, co sobie myślą wyborcy. Pozostawił to jako pytanie retoryczne.  

Odnosząc się do pytania radnego Kwapisza na temat gratulacji dla posła Dorywalskiego 

poinformował, że gratulacje telefoniczne poseł otrzymał zaraz kiedy pojawiła się informacja  

o wyborze. W dniu wczorajszym odbyła się piękna uroczystość w Kielcach poświęcona 

oddaniu pomnika śp. premiera Gosiewskiego. Ta podniosła uroczystość odbyła się z całą 

plejadą władz rządzących tj. premiera, wicepremiera, ministrów, marszałków Sejmu i Senatu, 

prezesa  Jarosława Kaczyńskiego, senatorów, posłów poprzednich kadencji, obecnie wybranej 

kadencji, przedstawiciela Kancelarii Prezydenckiej. Podczas tego spotkania gratulacje zostały 

już przekazane uściskiem dłoni. Zapewnił, że poseł Dorywalski zostanie zaproszony  

na najbliższą sesję z okazji dnia niepodległości, która odbędzie się 7 listopada o godz. 12  

w sali Starostwa Powiatowego.  

Następnie zwrócił się do dyrektora ZOZ z prośbą o przedstawienie aktualnej sytuacji 

włoszczowskiego szpitala.  

Pan Rafał Krupa poinformował, że jeżeli chodzi o działania restrukturyzacyjne, to szpital jest 

w trakcie tych działań.  

Oddział ginekologii jednego dnia już funkcjonuje. W dniu dzisiejszym odbyła się operacja 

pacjentki ginekologicznej przeprowadzona na bloku operacyjnym. Szpital jest gotowy 

przyjmować kolejne pacjentki.  

Jeżeli chodzi o bieżące wyniki finansowe, to wynik za sierpień wyniósł minus 96 978 zł, 

natomiast za wrzesień 152 000 zł na plusie. Narastająco jest to kwota 3 743 000 zł na minusie. 

Dodatnia kwota za wrzesień jest głównie wynikiem realizacji nie limitowanych działań, ale 

także interwencją ze strony zwiększenia ryczałtu. Jeżeli chodzi o październik, to nie 

wiadomo, czy zostaną zapłacone nadwykonania za I półrocze. Nadwykonań za I półrocze 

będzie około 300 000 zł i to też wpłynie na wynik finansowy ostatniego kwartału. Nie 

wiadomo, czy będzie to zrealizowane w październiku, listopadzie, czy grudniu. Trudno 

powiedzieć jak trzeci kwartał zostanie wyceniany.  

Jeżeli chodzi o bieżące działania, to szpital nie spowalnia. Jest podejmowane  wiele decyzji, 

także kontrowersyjnych, związanych z bieżącym  funkcjonowaniem. Podejmowane  

są starania i w każdej dziedzinie szukany jest złoty środek, który będzie prowadził  

do bilansowania. Ma bardzo dużo uwag, co do podejmowanych decyzji, są to trudne decyzja, 

głównie związane z  tym, że wiele osób ma więcej pracy niż zazwyczaj, ale jakoś sobie z tym 

radzi.  

Odnosząc się jeszcze do oddziału ginekologii jednego dnia poinformował, że jest to pierwszy 

tego typu oddział w województwie świętokrzyskim. Zgłosił się kolejny lekarz z pacjentkami  

z Częstochowy, który jest chętny operować we włoszczowskim szpitalu. Jest to pozytywna 

informacja, ponieważ nie będzie uzależnienia tylko od jednego zespołu. Przeprowadził 

również rozmowę z lekarzem ginekologiem z Kielc, który zainteresował się projektem  

w związku z tym, że jest to pierwsza taka możliwość w województwie świętokrzyskim. 

Poinformował również, że na Szpitalnym Oddziale Ratunkowym szefem personelu średniego 

będzie ratownik, a nie pielęgniarka, będzie to najprawdopodobniej pierwszy taki przypadek  

w województwie. Zostanie trochę zmieniona formuła postępowania, w niektórych szpitalach 
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tak to funkcjonuje. Wprowadzony zostanie specjalista ratownik, który pomoże ogarnąć temat 

SOR ze względu na to, że było dość dużo uwag w tym zakresie, a na to sobie pozwolić nie 

można. Na SOR zostanie zatrudniony nowy lekarz, który będzie pracował w trybie ciągłym 

od 1 grudnia i w związku z tym ma nadzieję, że na oddziale nie będzie już takich trudności, 

jakie występowały do tej pory.  

Zwrócił uwagę na problem, który pojawił się w ostatnim czasie w zakresie zabezpieczenia  

w szkołach pielęgniarek. W związku z wytycznymi rozporządzenia na dzień dzisiejszy 

zmieniły się zasady funkcjonowania pielęgniarek w szkołach i jest to proporcjonalnie 

przeliczone co do ilości uczniów w szkole. W niektórych szkołach niestety zmniejszył się 

zakres zabezpieczenia pielęgniarki szkolnej. Przeprowadził rozmowę z pielęgniarką naczelną 

i harmonogramy zostały pozmieniane tak, żeby szkoły, które są blisko siebie mogły też 

zabezpieczać się między sobą. W listopadzie zorganizuje spotkanie z wszystkimi 

pielęgniarkami i szefem ratownictwa w sprawie zabezpieczenia szkół, tak żeby dyrektorzy, 

uczniowie i rodzice czuli się bezpiecznie.   

Na zakończenie poinformował, że zobowiązania wymagalne w szpitalu stanowią kwotę  

7 227 000 zł. Jeżeli odejmiemy od kwoty 49 mln zł zobowiązania 7,8 mln zł, które nie 

podlegają zapłacie, czyli zobowiązania wynikające z rozliczeń międzyokresowych kosztów 

oraz kwotę rezerw w wysokości 3 635 000 zł, to zobowiązania do zapłaty wyniosą  

37 038 000 zł.  

Pan Sławomir Owczarek powiedział, że nie wie, czy z p. Starostą było ustalone dzisiejsze 

wystąpienie p. Dyrektora ZOZ, czy to sam p. Przewodniczący o tym zdecydował. Rozumie, 

że wynik finansowy za dany miesiąc wygląda tak czy inaczej. Natomiast uważa, że o tak 

ważnych sprawach powinno się dyskutować w tym punkcie, gdzie jest faktycznie omawiana 

sytuacja ZOZ-u, a nie nagle radni otrzymują taką informację. Śledzi comiesięczne informacje, 

które zostają radnym przesyłane i ma szereg różnych pytań z tym związanych, natomiast 

ponieważ w dniu dzisiejszym nie było to przewidziane w porządku obrad sesji, więc nie ma 

swoich notatek i pytań. Kiedy dzisiaj słyszy, że jest 156 000 zł zysku, czyli za chwilę będzie 

tak dobrze, że szpital będzie miał 3 mln zł zysku za rok i w zasadzie sam będzie mógł się 

utrzymać i spłacać kredyt, który będzie musiał zaciągnąć. Poprosił na przyszłość, aby tak 

ważne tematy poruszać na sesji poświęconej tej tematyce, a nie wrzucać takie informacje na 

koniec.          

Pan Przewodniczący podziękował za sugestię i powiedział, że skieruje to pod obrady 

Zarządu.  

Pan Jerzy Suliga pogratulował p. Dyrektorowi ZOZ wyniku za wrzesień. Wszyscy kibicują, 

żeby szpital wyszedł na prostą. Następnie poprosił o wyjaśnienie, na czym polega 

funkcjonowanie oddziału ginekologii jednego dnia. Z tego co usłyszał został przeprowadzony 

zabieg, zapytał czy pacjentka po zabiegu wyszła do domu, czy jest np. na oddziale 

chirurgicznym. 

Pan Rafał Krupa wyjaśnił, że jeżeli chodzi o kwestię organizacyjną, to mają być 

przeprowadzane przeważnie takie zabiegi, aby pacjentka przebywała w szpitalu nie dłużej niż 

24 godziny. Dzisiejszy zabieg zakończył się w godzinach przedpołudniowych i wie,  

że o godzinie 13 pacjentka jeszcze była w szpitalu. Miała zostać podjęta decyzja, czy 

pacjentka wyjdzie do domu. Był to drobny zabieg, taki który czasami wykonuje się na sali 

zabiegowej, natomiast we włoszczowskim szpitalu, był on przeprowadzony na bloku 
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operacyjnym ze względu na wymagania które nakłada NFZ. Jeżeli chodzi o samą organizację 

ginekologii jednego dnia, to działa to w taki sposób, że pacjenci kierowani z gabinetów 

ginekologicznych od lekarzy specjalistów umawiają się na konsultacje w szpitalu na oddziale 

jednego dnia, następnie umawiani są na zabieg w określonym terminie, zabieg jest 

wykonywany i pacjent najczęściej po znieczuleniu częściowym jest hospitalizowany na tym 

oddziale. Pacjent dochodzi do siebie najpierw na bloku operacyjnym, a potem na oddziale  

i w momencie kiedy decyzja zostanie podjęta zostaje wypisany do domu. Tak działa 

jednodniówka. Niektóre zabiegi w tabeli wszystkich zabiegów są wyznaczane jako zabiegi 

gabinetu diagnostycznego. Czasami może się okazać, że po zabiegu pacjent w ciągu godziny 

jest w stanie opuścić oddział. Dodał również, że występują oddziały chirurgii jednego dnia, 

ale we włoszczowskim szpitalu takiego oddziału nie może być. Na tych oddziałach 

przeprowadzane są np. zabiegi cieśni nadgarstka, o których tak głośno się mówi. Są też takie 

zabiegi, które są w jednodniówce, ale są wykonywane także na oddziałach, z tym, że na 

oddziale pacjent musi być cztery dni, natomiast w przypadku jednodniówki może być cztery 

godziny. W ginekologii mniej więcej wygląda to podobnie.  

Pan Zbigniew Krzysiek zapytał, czy za pacjentów, którzy przychodzą do szpitala z innego 

terenu, będzie płacił NFZ z regionu gdzie zamieszkuje pacjent, czy ewentualnie nasz NFZ, 

jakie są wyceny tych procedur i czy rzeczywiście będzie się to opłacało. Kilka lat wcześniej 

były takie praktyki, że lekarz przywoził swoje pacjentki, ale to wchodziło w koszty szpitala  

i nie było z tego żadnych pieniędzy. 

Pan Rafał Krupa powiedział, że akurat dzisiejsza pacjentka jest z terenu włoszczowskiego. 

Oddział ginekologii jednego dnia nie jest w ryczałcie, jest ustalony limit, który ma zostać 

wykonany za każdy miesiąc w trybie do końca roku. Jeżeli by się okazało, że ta kwota 

zostanie przekroczona, to Dyrektor NFZ zapewnił, że pieniądze zostaną dołożone. Na dzień 

dzisiejszy jest tak, że w przypadku zabiegów limitowanych, czyli tych, które nie są  

w ryczałcie, NFZ stara się płacić za wszystko, czyli ile by się nie wykonało, tyle będzie z tego 

środków. Co do adresu zamieszkania osoby, to wygląda to w tej chwili tak, że rozliczenie 

odbywa się zawsze z oddziałem wojewódzkim w Kielcach. Natomiast z tak zwanej szeroko 

rozumianej migracji rozliczają się między sobą województwo śląskie ze świętokrzyskim, 

województwo łódzkie ze świętokrzyskim itd. Jest to zupełnie poza nami. Nie ukrywa,  

że w rozmowach z p. Kiebzak wspominał o tym, że we włoszczowskim szpitalu jest dużo 

migracji zewnętrznej. Jest to atut ze względu na to, że jeżeli jest więcej pacjentów z zewnątrz, 

to tym bardziej w kasie wojewódzkiego świętokrzyskiego oddziału NFZ jest więcej 

pieniędzy. 

Pan Przewodniczący zwrócił uwagę na fakt, że powiat włoszczowski w pierwotnym kształcie 

był prawie trzy razy większy od tego jaki jest w obecnej chwili. Powiat włoszczowski był  

w obecnym województwie śląskim i łódzkim, dlatego migracje są czymś naturalnym. 

Pan Rafał Krupa uważa, że to co powiedział p. Przewodniczący jest bardzo istotne  

w budowaniu świadomości szpitala. Często zdarza się tak, że pracownicy szpitala, czy  

np. pogotowia ratunkowego uważają, że pacjent powinien być przyjęty w swoim regionie. 

Bardzo z tym walczy, ponieważ chodzi o to, żeby zabezpieczyć wszystkich pacjentów i tak  

są przygotowywane oddziały i personel, żeby można było zabezpieczyć jak największą ilość 

pacjentów, aby przychody szpitala mogły być wyższe. Po I półroczu było 1,8 mln zł 

nadwykonań, po wakacjach okazało się, że nadwykonań nadal jest 1,8 mln zł. Zapłacono 
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trochę środków, okazuje się, że dzisiaj i tak jest ponad 1 mln zł nadwykonań. Jest to dużo,  

ale jest to baza do tego, żeby można było wykonywać więcej. Nie dopuszcza takiej sytuacji, 

że ktoś jest z innego województwa i nie zostanie przyjęty. Ostatnio też było takie zdarzenie  

na SOR, gdzie z karetką z zewnątrz był podobny kłopot. Karetka ze śląska przywiozła 

pacjenta na włoszczowski SOR, ponieważ był on z tego regionu. Okazało się, że był to 

pacjent, którego trzeba było wieść od razu do innego szpitala ze względu na brak 

odpowiedniej specjalizacji we włoszczowskim szpitalu. Przeprowadził rozmowę  

z dyrektorem pogotowia ratunkowego w Częstochowie i sytuacja się bardzo szybko 

rozwiązała. O to trzeba walczyć i dyrektor musi się włączać w takie działania, ponieważ tak 

jak wspomniał p. Przewodniczący poprzedni teren powiatu włoszczowskiego to np. Kroczyce, 

Irządze, Szczekociny. Pacjenci z tego regionu z przyjemnością przyjeżdżają do 

włoszczowskiego szpitala i trzeba ten potencjał wykorzystać.  

Pan Przewodniczący odczytał pismo z Ministerstwa Edukacji Narodowej w sprawie podjętej 

przez Radę Powiatu Włoszczowskiego w dniu 16 września 2019 roku uchwały przyjmującej 

rezolucję w sprawie sprzeciwu wobec promocji i prób wprowadzenia ideologii LGBT w życiu 

publicznym. Kserokopia pisma stanowi załącznik do protokołu.  

Pani Beata Wydrych powiedziała, że interesuje się i śledzi na bieżąco sprawy szpitala, dlatego 

chciałaby wiedzieć, co zmienia się we włoszczowskim szpitalu i czy udaje się zrealizować 

lepsze zmiany zapowiadane wcześniej. Zapytała, dlaczego zapowiadany oddział okulistyki 

nie powstał, kto odpowiada za przygotowanie tego kontraktu i czy są szanse w tym,  

czy w przyszłym roku na kontakt w tym zakresie. Dodała, że jest ogromne zapotrzebowanie 

w tej kwestii. W Kielcach istnieje wiele oddziałów, również prywatnych okulistycznych. Pan 

Wicestarosta zapowiadał, że są to zabiegi bez limitowe i na pewno przyniosą spore środki dla 

szpitala. Następnie zapytała, ile pożyczek i kredytów zostało pozyskanych na włoszczowski 

szpital w obecnej kadencji i na co te środki były przeznaczone. Kolejne pytanie to, czy został 

zakupiony jakiś sprzęt na okulistykę, ponieważ z tego co wie, wymagany jest mikroskop na 

bloku operacyjnym. Zapytała, czy ten sprzęt został zakupiony, czy wydzierżawiony i ile  

to szpital kosztowało. Kolejna poruszona kwestia, to sprawa plastikowych sztućców  

i jednorazowych talerzyków. Jak informują mieszkańcy i pracownicy zostały już do szpitala 

wprowadzone na oddział dziecięcy i hospicjum. Zapytała, czy szukane są oszczędności  

na wyrobach plastikowych, które jak wiadomo nie są mile nigdzie widziane. Należymy  

do Unii Europejskiej i raczej staramy się chronić środowisko. Uważa, że nie jest to dobry 

pomysł. Zapytała, czy będą z tego tytułu oszczędności, ponieważ prawdopodobnie dwie panie 

zostaną w kuchni zwolnione. Zapytała, czy jest to dobra droga, dobra decyzja. Kolejne 

pytanie, to jak jest wykonywany kontrakt z NFZ, czy jest on wykonywany w 100%. Ostatnie 

pytanie dotyczyło wniosku o dofinansowanie oprogramowania komputerowego, ponieważ  

do zeszłego tygodnia można było składać w NFZ wnioski w tym zakresie. Zapytała,  

czy został złożony taki wniosek. 

Pan Rafał Krupa odnosząc się do zadanych pytań udzielił następujących odpowiedzi. Jeżeli 

chodzi o oddział okulistyki, to była wykonywana w miesiącu czerwcu analiza działalności 

okulistycznej na terenie województwa świętokrzyskiego i innych również. Wówczas kolejki 

na zaćmę wynosiły nawet do dwóch lat, na terenie województwa świętokrzyskiego najkrótsza 

kolejka wynosiła dziewięć miesięcy. Na dzień dzisiejszy najkrótsza kolejka w województwie 

świętokrzyskim wynosi siedem dni. Dzisiaj należy się dwa razy zastanawiać, czy na pewno  
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w tym momencie jest to najlepsze rozwiązanie, ponieważ do tego jest niezbędny sprzęt. Dziś 

należy znaleźć rozwiązanie, w którym to szpital nie byłby beneficjentem w związku  

z zakupem sprzętu. Być może znajdzie się osoba, która będzie chciała zabezpieczyć sprzęt 

diagnostyczny, jest jakiś pomysł na to w przypadku sprzętu diagnostycznego, ale nie 

operacyjnego. W przypadku sprzętu operacyjnego po ogłoszeniu przetargu na soczewki taki 

sprzęt może być zabezpieczony przez firmy, które te soczewki dostarczają. Oczywiście sprzęt 

jest w jakiś sposób wkomponowany w cenę soczewek, ale nie koniecznie jest to sprzęt nowy. 

W przypadku diagnostyki sytuacja jest taka, że tego sprzętu jest na ponad 500 000 zł i dwa 

razy się dzisiaj zastanawia, czy jest to biznes, ponieważ jak byli chętni do okulistyki, nawet 

miało być około 100 pacjentów w ciągu miesiąca, to teraz po analizach wynika, że jednak 

może to będzie 40, albo 30 pacjentów. Jako dyrektor musi panować nad biznesem szpitala, 

dlatego zastanawia się nad tym. Może się okaże, że powinien podziękować osobie, która przy 

pierwszym projekcie składania wniosków "zawaliła", ponieważ w przeciwnym razie być 

może szpital brnął by dziś w niekoniecznie do końca sprawdzoną decyzję. Trzeba miękko 

podchodzić do tematów ze względu na to, że każda złotówka jest liczona. Jeżeli chodzi  

o kredyt, to w miesiącu czerwcu odbyła się Rada Społeczna szpitala, na której zaopiniowano 

zaciągnięcie pożyczki finansowej w kwocie 4 mln zł. Kwota ta została przeznaczona na spłatę 

zobowiązań szpitala. Z tego co pamięta z tej kwoty jeszcze coś zostało, co pozwala na 

terminową regulację części zobowiązań m.in. w zakresie porozumień, a zarazem przełożenie 

tak zobowiązań wobec pracowników, żeby były one regulowane w terminie. Jeżeli chodzi  

o zakup sprzętu do okulistyki, to został zakupiony drobny sprzęt za kwotę około 5 000 zł.   

Jeżeli chodzi o plastikowe opakowania, to oświadczył, że opakowania plastikowe  

we włoszczowskim szpitalu nie zostały wycofane. Dopuszczone są jeszcze opakowania 

plastikowe do użytku w całej Polsce. Opakowania mają certyfikaty. Co do oszczędności,  

to są to znaczne oszczędności dla szpitala. Usłyszał, że zostaną zwolnione dwie osoby  

w szpitalu. Podziękował za tą informację mówiąc, że p. Wydrych mu ułatwiła, ponieważ 

planował tylko jedną osobę. Co do kwestii związanej z przyszłością tego projektu, to się 

okaże, na razie średnia liczba dzieci na oddziale pediatrycznym wynosi około 5 osób dzienne, 

czyli jest to pięć opakowań i na hospicjum piętnaście. Na hospicjum wyszły jeszcze inne 

kwestie związane z żywieniem i konsystencją posiłków, ale myśli, że z tym sobie już w tym 

momencie radzą. Zapewnił, że wiele szpitali stosuje tylko i wyłącznie catering zewnętrzny 

stosując właśnie takie jednorazowe opakowania. Na ten czas we włoszczowskim szpitalu jest 

to badane. Jeżeli chodzi o kontrakt z NFZ i to czy jest wykonywany w 100%, to tak jak 

wspomniał wcześniej kwestie poza ryczałtowe wykonywane są z nadwykonaniami kwota  

300 000 zł jest jeszcze nie zapłacona, natomiast jeżeli chodzi o nadwykonania w ryczałcie,  

to za rozliczony wrzesień jest ponad 1 mln zł nadwykonań. Życzylibyśmy sobie, żeby ten 

milion do szpitala wrócił. Jeżeli chodzi o złożenie wniosku do NFZ, to wniosek nie był 

składany ze względu na to, że dokumentacja jest w tej chwili w zakresie InPlaMedu, czyli 

projektu związanego z informatyzacją wszystkich placówek w całym województwie 

świętokrzyskim, w związku z czym nie można było z tego projektu skorzystać.  

Pan Przewodniczący przypomniał, że na sesję Rady Powiatu mieszkańcy mają wstęp otwarty 

i jeżeli ktoś przybywa pomimo tego, że głosu tego nie miał zapowiedzianego, to nie znaczy, 

że takich głosów nie będzie udzielał w punkcie oświadczenia.   
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Pan Sławomir Owczarek powiedział, że wypowiedź p. Przewodniczącego odczuł jako przytyk 

do jego wcześniejszej wypowiedzi, dlatego wyjaśnił, że nie miał pretensji,  

że p. Przewodniczący udzielił głosu p. Wydrych i rozumie to, takie są przepisy. Natomiast 

chodziło mu o wcześniejsze, nagłe pokazanie jak to w ZOZ-ie jest świetnie. Sprawy ZOZ-u 

powinny być omawiane na sesji przygotowanej pod kątem ZOZ-u. Radni i pracownicy ZOZ-u 

powinni otrzymać odpowiednie materiały, żeby Zarząd przeanalizował materiały i żeby  

p. Dyrektor był przygotowany, a nie takie rzeczy omawia się nagle w sprawach wnioski  

i oświadczenia. To urąga godności tego zakładu.                 

Pan Przewodniczący powiedział, że taka sesja będzie zorganizowana i na pewno będzie 

przygotowana od każdej strony. Zapewnił, że wszyscy chętni, którzy zechcą zabrać głos tego 

dnia, na tak przygotowanej sesji, głos otrzymają. Natomiast w dniu dzisiejszym p. Dyrektor 

podzielił się bieżącymi informacjami.   

 

Do punktu 13-go/ 

Pan Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad dwunastej sesji został w całości 

wyczerpany. Podziękował wszystkim radnym i gościom za udział w sesji. Ogłosił zamknięcie 

dwunastej sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego kadencji 2018 – 2023.  

 
 

 

Protokołowała         Przewodniczący Rady Powiatu 

 

Agata Tomasik               Zbigniew Matyśkiewicz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


